
Geacht College, 

Bij het rondbrengen van de 1 mei-rozen door het dorp Limmen, kwam ik het HET tegen. 
1 PAAL midden op de Pagelaan. Ik heb daar een mevrouw gesproken die naast de PAAL woont. Zij 
vertelde dat alle bouwvakkers van de aanleg van de tunnel Heiloo en bouwactiviteiten in Zandzoom 
door de Pagelaan kwamen en ook alle forenzen uit Heiloo en Egmond. Deze mevrouw is hierover niet 
geïnformeerd. Wel de bewoners van de Kapelweg die tussen de Pagelaan en Visweg wonen. 
Dat is bijzonder! 

Wij hebben daarom de volgende vragen: 
-in hoeverre is het raadsprogramma bij dit besluit meegenomen en in hoeverre is dat bekend bij de 
werkorganisatie? Kunt u aangeven hoe de relatie van goede samenwerking tussen werkorganisatie, 
college, raad en inwoners is verlopen? 
-zijn de inwoners aan de westzijde van Limmen via de Castricummer of het Nieuwsblad van Castricum 
geïnformeerd? 
-hoe groot was de verkeersstroom voor de afsluiting van de Pagelaan? 
-bent u bekend met de loop van de verkeersstroom na de afsluiting van de Pagelaan? 
-kunt u aangeven of de verkeersveiligheid door deze maatregel aan de westzijde van Limmen voor 
alle inwoners vergroot/verkleind is? 
-kunt u aangeven hoe lang deze maatregel van kracht is? 

De PvdA gaat uit van een goede participatie tussen inwoners en overheid. Wij kunnen ons vinden in 
de ambitie van het raadsprogramma maar herkennen dit niet in deze aanpak. 
Hoe gaat u dit communiceren/herstellen? 

Met. vriendelijke groet 
Ada Greuter en Hans Min (PvdA) 


